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Απόσπασµα της 

Αριθµ. Συνεδρίασης:   2 / 25-01-2017

Αριθµ. Απόφασης:       25 / 2017

 

ΘΕΜΑ:  Έγκριση  της  απάντησης  του  κ.  ∆ηµάρχου  στο  µε  αρ.  πρωτ.  Φ.  914.2/38/

Γ/4593 Σ.1044/16-11-2016 έγγραφο του ∆/ντή του Τ.ΕΘ.Α. Υποστρατήγου

Γεωργίου  Σταθιά,  µε  θέµα  ¨Αξιοποίηση  στρατοπέδων  Εµµ.  Παπά  και

Παπαλουκά στις Σέρρες¨.                  

   Στις Σέρρες και στο ∆ιοικητήριο, σήµερα την  25
η του µηνός  ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ  του

έτους 2017, ηµέρα της εβδοµάδος ΤΕΤΑΡΤΗ και ώρα 19:00 συνεδρίασε το ∆ηµοτικό

Συµβούλιο  Σερρών,  ύστερα  από  την  αριθµ.  2/19-01-2017 έγγραφη  πρόσκληση  του

Προέδρου  του  ∆ηµοτικού  Συµβουλίου,  που  επιδόθηκε  σε  όλους  τους  ∆ηµοτικούς

Συµβούλους, σύµφωνα µε τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ 87/7-

6-2010  τ.Α’)  «Νέα  Αρχιτεκτονική  της  Αυτοδιοίκησης  και  της  Αποκεντρωµένης

∆ιοίκησης - Πρόγραµµα Καλλικράτης». 

  Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει η νόµιµη απαρτία, σύµφωνα µε τις διατάξεις της

παρ.  2 του άρθρου 96 του Ν. 3463/2006, δεδοµένου  ότι σε σύνολο  40 ∆ηµοτικών

Συµβούλων, παρόντες ήταν 38, δηλαδή:

ΠΑΡΟΝΤΕΣ:

Παπαβασιλείου Βασίλειος (Πρόεδρος ∆.Σ.) Καλώτα Παναγιώτα

Ιλανίδου – Βίλλιου ∆έσποινα (Αντιπρόεδρος ∆.Σ.) Καρπουχτσής Κωνσταντίνος

Θεοχάρης Μιχαήλ (Γραµµατέας ∆Σ) Καρύδας Νικόλαος

Αγιαννίδου-Αρβανίτη Σταυρούλα Κυρτάσογλου ∆ηµήτριος

Αναστασιάδης Αντώνιος Λαζαρίδης Αβραάµ

Αναστασιάδης Ηλίας Μερετούδης ∆ηµήτριος

Αραµπατζής Θεόδωρος Μηλίδης Θεόδωρος

Γαλάνης Στέργιος Μοσχολιός Ζωγράφος

Γάτσιος Αθανάσιος Μπιτζίδου – Σαρακενίδου Σοφία

Γάτσιος Ιωάννης Μυστακίδης Παύλος

Γεωργούλα Σουλτάνα Ραµπότας Ευθύµιος

Γιαννακίδης ∆ηµήτριος Στεργίου Νικόλαος

Γκότσης Ηλίας Τερζής Βασίλειος

Γρηγοριάδης Παναγιώτης

Γρηγοριάδης Χρήστος

Τσαλίκογλου ∆ηµήτριος

Φωτιάδης Στέφανος

∆ούκας Γεώργιος Χαρίτος Χρήστος

∆ρίγκα Χρυσούλα Χασαπίδης Κωνσταντίνος

Χατζηµαργαρίτης Μαργαρίτης

Καδής Γεώργιος Χράπας Παντελής

Χρυσανθίδης Βασίλειος

ΑΠΟΝΤΕΣ: 1. Ηλιοπούλου Σταλακτή, 2. Καλαϊτζίδης Αλέξανδρος.

ΑΔΑ: 6Ο16Ω10-4ΚΣ



   Οι Πρόεδροι των Συµβουλίων των Τοπικών και ∆ηµοτικών Κοινοτήτων, κλήθηκαν

σύµφωνα µε τις διατάξεις της παρ. 8 του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και παρών δεν

ήταν κανείς.

  Ο  Πρόεδρος  του  ∆.Σ.,  µετά  την  διαπίστωση  απαρτίας,  κήρυξε  την  έναρξη  του

∆ηµοτικού Συµβουλίου, στην οποία ήταν παρών ο ∆ήµαρχος κ. Αγγελίδης Πέτρος,

που κλήθηκε σύµφωνα µε τις διατάξεις της παρ. 6 του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010.   

Οι ∆ηµ. Σύµβουλοι κ.κ.:

• Γεωργούλα  Σουλτάνα,  προσήλθε  κατά  τη  συζήτηση  του  2ου εκτός  ηµερήσιας

διάταξης θέµατος.

• Φωτιάδης  Στέφανος  και  Χρυσανθίδης  Βασίλειος,  αποχώρησαν  µετά  την

ολοκλήρωση συζήτησης του 1ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης.

• ∆ρίγκα  Χρυσούλα  και  Χατζηµαργαρίτης  Μαργαρίτης  αποχώρησαν  κατά  τη

διάρκεια συζήτησης του 8ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης.

• Τσαλίκογλου ∆ηµήτριος, αποχώρησε κατά τη διάρκεια συζήτησης του 18ου θέµατος

της ηµερήσιας διάταξης.

• Χασαπίδης Κων/νος και Μπιτζίδου Σοφία, αποχώρησαν µετά την ολοκλήρωση του

21ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

  Το  ∆ηµοτικό  Συµβούλιο  στην  παραπάνω  συνεδρίασή  του,  στο  1ο θέµα  της

ηµερήσιας  διάταξης,  ύστερα  από  την  υπ’  αριθµ.  1934/18-1-2017 εισήγηση  του  κ.

∆ηµάρχου, που έχει ως εξής:

    « Κύριε Πρόεδρε, κυρίες και κύριοι δηµοτικοί σύµβουλοι 

Ενόψει της  απάντησής  µας  προς  τον  ∆ιευθυντή  του  Ταµείου  Εθνικής  Άµυνας

(ΤΕΘΑ)  Υπτγου  κ.  Σταθιά  Γεωργίου  σχετικά  µε  το  έγγραφο  µε  αριθµ.  πρωτ.

Φ.914.2/38/Γ/4593 Σ.1044 16 Νοεµβρίου 2016 που απέστειλε στο ∆ήµο Σερρών για

το θέµα των στρατοπέδων, θα ήθελα να σας ενηµερώσω για τα εξής:

   Στις  12  Ιανουαρίου  2017  πραγµατοποιήθηκε  σύσκεψη  στο  ΤΕΘΑ  στην  οποία

έλαβαν  µέρος  ο  ∆ιευθυντής  του  ΤΕΘΑ  Υπτγος  κ.  Σταθιάς  Γεώργιος  µετά  των

επιτελών  του,  ο  ∆ήµαρχος  Σερρών  Πέτρος  Αγγελίδης  και  εκπρόσωποι  της

ΥΠΑΑΠΕ∆  µε  επικεφαλής  τον  Σχη  (ΜΧ)  κ.  Ιωακειµίδη  Φώτιο  και  την  ειδική

σύµβουλο του κ. ΥΕΘΑ κα Παλαιοδήµου Αικατερίνη µε θέµα την παραχώρηση των

στρατοπέδων στο ∆ήµο Σερρών.

Κατά  την  διάρκεια  της  σύσκεψης  ο  ∆ιευθυντής  του  ΤΕΘΑ  και  οι  σύµβουλοι  του

Υπουργού  Εθνικής  Άµυνας  κ.  Πάνου  Καµµένου  µετέφεραν  την  πολιτική  βούληση

του Υπουργού για ολοκλήρωση της διαδικασίας παραχώρησης των στρατοπέδων Εµ.

Παπά  και  Παπαλουκά  στο  ∆ήµο  Σερρών  για  τα  οποία  έχουν  γίνει  πολεοδοµικές

µελέτες  και  έχουν  εκδοθεί  τα  αντίστοιχα  ΦΕΚ.  Με  την  θέση  αυτή  εξέφρασε  τη

συµφωνία του και ο ∆ιευθυντής του ΤΕΘΑ κ. Σταθιάς Γεώργιος, ο οποίος παράλληλα

ζήτησε  να  γίνει  αποδεκτή  η  πρόταση  που κατέθεσαν  κατά  την  επίσκεψή  τους στις

Σέρρες µε τον κ. Ζησιµάτο Γεώργιο, σύµβουλο του Υπουργού, στις 28 Ιουλίου 2016,

σύµφωνα  µε την  οποία ζητούσαν  εφόσον υπάρξουν  εµπορικές δραστηριότητες  στα

δύο στρατόπεδα  (Εµ. Παπά  και Παπαλουκά) και  αν  προκύψουν καθαρά  κέρδη,  να

συµµετέχει και το Υπουργείο Εθνικής Άµυνας µε ένα ποσοστό στα κέρδη.

Σας υπενθυµίζω ότι για το αίτηµα αυτό υπάρχει απάντηση της δηµοτικής αρχής στη

µελέτη  βιωσιµότητας  που  κατατέθηκε  στη  συνάντηση  που  πραγµατοποιήθηκε  στο

ΤΕΘΑ  στις  13-09-2016,  στην  οποία  έλαβαν  µέρος  ο  ∆ιευθυντής  του  ΤΕΘΑ  κ.
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Σταθιάς  Γεώργιος,  ο  σύµβουλος  του  Υπουργού  Εθνικής  Άµυνας  κ.  Ζησιµάτος

Γεώργιος,  ο  ∆ήµαρχος  Σερρών,  ο  Αντιδήµαρχος  Πολεοδοµίας  κ.  Παύλος

Μυστακίδης και ο εντεταλµένος δηµοτικός σύµβουλος κ. Καρπουχτσής Κώστας.

Συγκεκριµένα  η  απάντηση  της  δηµοτικής  αρχής  στο  αίτηµα  αυτό,  που  είναι

διατυπωµένη στη µελέτη βιωσιµότητας και κατατέθηκε στο δηµοτικό συµβούλιο για

ενηµέρωση , έχει ως εξής:

  “Στην  περίπτωση  όπου προκύψει κάποιο  καθαρό επιχειρηµατικό  κέρδος (µετά  τα

έξοδα  συντήρησης,  λειτουργίας  κλπ  κτιρίων  και  περιβάλλοντος)  από  τις  ήδη

εγκεκριµένες  χρήσεις  των  υπαρχόντων  κτιρίων  των  στρατοπέδων,  τότε  δύναται  να

γίνει  κατανοµή  του  όποιου  καθαρού  κέρδους  µεταξύ  ∆ήµου  και  ΥΠ.ΕΘ.Α,

λαµβάνοντας  υπόψιν  το  είδος  της  επιχειρηµατικής  δραστηριότητας,  τα  λειτουργικά

έξοδα, την συντήρηση των κτιρίων και το νοµικό πλαίσιο κατανοµής του κέρδους”.

 Σχετικά  µε  τις  αποθήκες  πυροµαχικών  Λευκώνα,  στην  έκταση  της  οποίας

δραστηριοποιείται εδώ και πολλά  χρόνια  ο Ιππικός  Όµιλος µε µεγάλη  επιτυχία και

προσφορά στην τοπική κοινωνία, έχει κατατεθεί από τον Ιππικό Όµιλο αίτηµα προς

το ΤΕΘΑ, σύµφωνα µε το οποίο ζητά την µακρόχρονη παραχώρηση κατά χρήση προς

τον Ιππικό Όµιλο της έκτασης του στρατοπέδου ¨Αποθήκες Πυροµαχικών Λευκώνα¨,

έναντι συµβολικού µισθώµατος.

Μετά  από  όλα  αυτά,  λαµβάνοντας  υπόψιν  και  το  έγγραφο  του  Υπουργού  Εθνικής

Άµυνας  κ.  Αβραµόπουλου  ∆ηµήτρη  µε  αριθ.  πρωτ.  Φ.900.08/06/95187  Σ.49  15

Μαρτίου  2012,  η  απάντησή  µας  στο  έγγραφο  του  ∆ιευθυντή  ΤΕΘΑ  κ.  Σταθιά

Γεωργίου  µε  αριθµ.  πρωτ.  Φ.914.2/38/Γ/4593  Σ.1044  16  Νοεµβρίου  2016,  που

καταθέτω στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο και ζητώ να εγκριθεί είναι η εξής:

“Κύριε ∆ιευθυντά

Σχετικά µε το έγγραφό σας µε αριθµ. πρωτ. Φ.914.2/38/Γ/4593 Σ.1044 16 Νοεµβρίου

2016, σας καταθέτω την εξής απάντησή µας.

Κατά  την σύσκεψη που πραγµατοποιήθηκε στο ΤΕΘΑ στις 12 Ιανουαρίου 2017 και

στην οποία συµµετείχαν  ο ∆ιευθυντής του ΤΕΘΑ  Υπτγος κ. Σταθιάς Γεώργιος µετά

επιτελών του, ο ∆ήµαρχος Σερρών και εκπρόσωποι της ΥΠΑΑΠΕ∆ µε επικεφαλής

τον  Σχη  (ΜΧ)  κ.  Ιωακειµίδη  Φώτιο  και  την  ειδική  σύµβουλο  του  κ.  ΥΕΘΑ  κα

Παλαιοδήµου  Aικατερίνη  µε  θέµα  την  παραχώρηση  των  στρατοπέδων  στο  ∆ήµο

Σερρών

λαµβάνοντας υπόψιν

1. Την  βούληση  του  Υπουργού  Εθνικής  Άµυνας  κ.  Πάνου  Καµµένου  για  να

ολοκληρωθεί  η  διαδικασία  παραχώρησης  στο  ∆ήµο  Σερρών  των  στρατοπέδων  Εµ.

Παπά  και  Παπαλουκά  για  τα  οποία  έχουν  γίνει  πολεοδοµικές  µελέτες  και  έχουν

εκδοθεί τα αντίστοιχα ΦΕΚ, όπως αυτή µεταφέρθηκε από τους συνεργάτες του. 

2. Τη δική σας, κατ’αρχάς και κατ’ αρχήν, σύµφωνη γνώµη, όπως αποτυπώνεται και

στην αντίστοιχη επιστολή σας της 16ης Νοεµβρίου 2016. 

3. Την  πρόταση  σύµφωνα  µε  την  οποία  ζητάτε,  εφόσον  υπάρξουν  εµπορικές

δραστηριότητες  στα  δύο  αυτά  στρατόπεδα  Εµ.Παπά  και  Παπαλουκά  και  αν

προκύψουν καθαρά κέρδη να συµµετέχει και το ΤΕΘΑ µε ένα ποσοστό στα καθαρά

αυτά κέρδη, πρόταση που είχατε καταθέσει µε τον σύµβουλο του Υπουργού Εθνικής

Άµυνας  κ.  Ζησιµάτο  Γεώργιο,  και  κατά  την  επίσκεψή  σας  στις  Σέρρες  στις  28

Ιουλίου 2016.

4. Το αίτηµα του Ιππικού Οµίλου Σερρών προς το ΤΕΘΑ,  σύµφωνα µε το οποίο ζητά

την µακρόχρονη παραχώρηση κατά  χρήση προς τον Ιππικό  Όµιλο της έκτασης του

στρατοπέδου ¨Αποθήκες Πυροµαχικών Λευκώνα¨, έναντι συµβολικού µισθώµατος.
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5. Το έγγραφο του Υπουργού Εθνικής Άµυνας κ. Αβραµόπουλου ∆ηµήτρη µε αριθµ.

πρωτ. Φ.900.08/06/95187 Σ.49 15 Μαρτίου 2012.

   Συµφωνούµε να ολοκληρωθεί η διαδικασία παραχώρησης στο ∆ήµο Σερρών των

στρατοπέδων  Εµ.  Παπά  και  Παπαλουκά  για  τα  οποία  έχουν  γίνει  πολεοδοµικές

µελέτες  και  έχουν  εκδοθεί  τα  αντίστοιχα  ΦΕΚ,  ήτοι  ΦΕΚ110/  Τεύχος

ΑΑΠ/17.06.2016 και ΦΕΚ 95/Τεύχος ΑΑΠ/26.05.2016.

   Αποδεχόµαστε την πρότασή σας για συµµετοχή του ΤΕΘΑ στα καθαρά κέρδη, αν

προκύψουν, εφόσον υπάρξουν εµπορικές δραστηριότητες στα δύο αυτά στρατόπεδα

και επαναδιατυπώνουµε την απάντησή µας στην πρόταση αυτή, όπως ακριβώς είναι

γραµµένη στη µελέτη βιωσιµότητας που σας καταθέσαµε κατά την επίσκεψή µας στο

ΤΕΘΑ στις 13 Σεπτεµβρίου 2016 και έχει ως εξής: “Στην περίπτωση όπου προκύψει

κάποιο καθαρό επιχειρηµατικό κέρδος (µετά τα έξοδα συντήρησης, λειτουργίας κλπ

κτιρίων  και  περιβάλλοντος)  από  τις  ήδη  εγκεκριµένες  χρήσεις  των  υπαρχόντων

κτιρίων  των  στρατοπέδων,  τότε  δύναται  να  γίνει  κατανοµή  του  όποιου  καθαρού

κέρδους µεταξύ ∆ήµου και ΤΕΘΑ, λαµβάνοντας υπόψιν το είδος της επιχειρηµατικής

δραστηριότητας,  τα  λειτουργικά  έξοδα,  την  συντήρηση  των  κτιρίων  και  το  νοµικό

πλαίσιο κατανοµής του κέρδους”.

Το ποσοστό της συµµετοχής του ΤΕΘΑ στα καθαρά κέρδη θα είναι 10%.

Σεβόµαστε το αίτηµα  του Ιππικού Οµίλου  Σερρών προς το ΤΕΘΑ για µακρόχρονη

παραχώρηση  κατά  χρήση  της  έκτασης  του  στρατοπέδου  ¨Αποθήκες  πυροµαχικών

Λευκώνα¨ έναντι  ενός συµβολικού µισθώµατος και επιθυµούµε να ικανοποιηθεί  το

αίτηµα αυτό.

Κύριε ∆ιευθυντά

Κατόπιν τούτων σας παρακαλώ όπως επιταχύνετε και ολοκληρώσετε τις διαδικασίες

παραχώρησης  των  στρατοπέδων  Εµ.Παπά  και  Παπαλουκά  στο  ∆ήµο  Σερρών,

σύµφωνα µε τον Ν. 2475/99, προκειµένου να περιέλθουν αυτά κατά πλήρη κυριότητα

στο ∆ήµο Σερρών, πλην των σαράντα πέντε (45) στρεµµάτων του στρατοπέδου Εµ.

Παπά  που  πολεοδοµήθηκαν  υπέρ  του  ΤΕΘΑ  και  θα  παραµείνουν  στην  πλήρη

κυριότητα του ΤΕΘΑ” »,

και σχετική συζήτηση, 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ

  Εγκρίνει  την  απάντηση  του  κ.  ∆ηµάρχου,  στο  έγγραφο  του  ∆ιευθυντή  ΤΕΘΑ  κ.

Σταθιά Γεωργίου µε αριθµ. πρωτ. Φ.914.2/38/Γ/4593 Σ.1044 16 Νοεµβρίου 2016, η

οποία έχει ως ακολούθως:

“Κύριε ∆ιευθυντά

Σχετικά µε το έγγραφό σας µε αριθµ. πρωτ. Φ.914.2/38/Γ/4593 Σ.1044 16 Νοεµβρίου

2016, σας καταθέτω την εξής απάντησή µας.

Κατά  την σύσκεψη που πραγµατοποιήθηκε στο ΤΕΘΑ στις 12 Ιανουαρίου 2017 και

στην οποία συµµετείχαν  ο ∆ιευθυντής του ΤΕΘΑ  Υπτγος κ. Σταθιάς Γεώργιος µετά

επιτελών του, ο ∆ήµαρχος Σερρών και εκπρόσωποι της ΥΠΑΑΠΕ∆ µε επικεφαλής

τον  Σχη  (ΜΧ)  κ.  Ιωακειµίδη  Φώτιο  και  την  ειδική  σύµβουλο  του  κ.  ΥΕΘΑ  κα

Παλαιοδήµου  Aικατερίνη  µε  θέµα  την  παραχώρηση  των  στρατοπέδων  στο  ∆ήµο

Σερρών
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λαµβάνοντας υπόψιν

1.  Την  βούληση  του  Υπουργού  Εθνικής  Άµυνας  κ.  Πάνου  Καµµένου  για  να

ολοκληρωθεί  η  διαδικασία  παραχώρησης  στο  ∆ήµο  Σερρών  των  στρατοπέδων  Εµ.

Παπά  και  Παπαλουκά  για  τα  οποία  έχουν  γίνει  πολεοδοµικές  µελέτες  και  έχουν

εκδοθεί τα αντίστοιχα ΦΕΚ, όπως αυτή µεταφέρθηκε από τους συνεργάτες του. 

2. Τη δική σας, κατ’αρχάς και κατ’ αρχήν, σύµφωνη γνώµη, όπως αποτυπώνεται και

στην αντίστοιχη επιστολή σας της 16ης Νοεµβρίου 2016. 

3. Την  πρόταση  σύµφωνα  µε  την  οποία  ζητάτε,  εφόσον  υπάρξουν  εµπορικές

δραστηριότητες  στα  δύο  αυτά  στρατόπεδα  Εµ.Παπά  και  Παπαλουκά  και  αν

προκύψουν καθαρά κέρδη να συµµετέχει και το ΤΕΘΑ µε ένα ποσοστό στα καθαρά

αυτά κέρδη, πρόταση που είχατε καταθέσει µε τον σύµβουλο του Υπουργού Εθνικής

Άµυνας  κ.  Ζησιµάτο  Γεώργιο,  και  κατά  την  επίσκεψή  σας  στις  Σέρρες  στις  28

Ιουλίου 2016.

4. Το αίτηµα του Ιππικού Οµίλου Σερρών προς το ΤΕΘΑ,  σύµφωνα µε το οποίο ζητά

την µακρόχρονη παραχώρηση κατά  χρήση προς τον Ιππικό  Όµιλο της έκτασης του

στρατοπέδου ¨Αποθήκες Πυροµαχικών Λευκώνα¨, έναντι συµβολικού µισθώµατος.

5. Το έγγραφο του Υπουργού Εθνικής Άµυνας κ. Αβραµόπουλου ∆ηµήτρη µε αριθµ.

πρωτ. Φ.900.08/06/95187 Σ.49 15 Μαρτίου 2012.

   Συµφωνούµε να ολοκληρωθεί η διαδικασία παραχώρησης στο ∆ήµο Σερρών των

στρατοπέδων  Εµ.  Παπά  και  Παπαλουκά  για  τα  οποία  έχουν  γίνει  πολεοδοµικές

µελέτες  και  έχουν  εκδοθεί  τα  αντίστοιχα  ΦΕΚ,  ήτοι  ΦΕΚ110/  Τεύχος

ΑΑΠ/17.06.2016 και ΦΕΚ 95/Τεύχος ΑΑΠ/26.05.2016.

   Αποδεχόµαστε την πρότασή σας για συµµετοχή του ΤΕΘΑ στα καθαρά κέρδη, αν

προκύψουν, εφόσον υπάρξουν εµπορικές δραστηριότητες στα δύο αυτά στρατόπεδα

και επαναδιατυπώνουµε την απάντησή µας στην πρόταση αυτή, όπως ακριβώς είναι

γραµµένη στη µελέτη βιωσιµότητας που σας καταθέσαµε κατά την επίσκεψή µας στο

ΤΕΘΑ στις 13 Σεπτεµβρίου 2016 και έχει ως εξής: “Στην περίπτωση όπου προκύψει

κάποιο καθαρό επιχειρηµατικό κέρδος (µετά τα έξοδα συντήρησης, λειτουργίας κλπ

κτιρίων  και  περιβάλλοντος)  από  τις  ήδη  εγκεκριµένες  χρήσεις  των  υπαρχόντων

κτιρίων  των  στρατοπέδων,  τότε  δύναται  να  γίνει  κατανοµή  του  όποιου  καθαρού

κέρδους µεταξύ ∆ήµου και ΤΕΘΑ, λαµβάνοντας υπόψιν το είδος της επιχειρηµατικής

δραστηριότητας,  τα  λειτουργικά  έξοδα,  την  συντήρηση  των  κτιρίων  και  το  νοµικό

πλαίσιο κατανοµής του κέρδους”.

Το ποσοστό της συµµετοχής του ΤΕΘΑ στα καθαρά κέρδη θα είναι 10%.

Σεβόµαστε το αίτηµα  του Ιππικού Οµίλου  Σερρών προς το ΤΕΘΑ για µακρόχρονη

παραχώρηση  κατά  χρήση  της  έκτασης  του  στρατοπέδου  ¨Αποθήκες  πυροµαχικών

Λευκώνα¨ έναντι  ενός συµβολικού µισθώµατος και επιθυµούµε να ικανοποιηθεί  το

αίτηµα αυτό.

Κύριε ∆ιευθυντά

Κατόπιν τούτων σας παρακαλώ όπως επιταχύνετε και ολοκληρώσετε τις διαδικασίες

παραχώρησης  των  στρατοπέδων  Εµ.Παπά  και  Παπαλουκά  στο  ∆ήµο  Σερρών,

σύµφωνα µε τον Ν. 2475/99, προκειµένου να περιέλθουν αυτά κατά πλήρη κυριότητα

στο ∆ήµο Σερρών, πλην των σαράντα πέντε (45) στρεµµάτων του στρατοπέδου Εµ.

Παπά  που  πολεοδοµήθηκαν  υπέρ  του  ΤΕΘΑ  και  θα  παραµείνουν  στην  πλήρη

κυριότητα του ΤΕΘΑ”.

   Στην απόφαση αυτή µειοψήφισαν οι ∆ηµ. Σύµβουλοι κ.κ.: 

ΑΔΑ: 6Ο16Ω10-4ΚΣ



• Στεργίου  Νικόλαος,  ο  οποίος  αφού  επεσήµανε  ότι  είχαµε  επικυρωµένη  την

προηγούµενη  συµφωνία  και  µε  δεδοµένο  ότι  το  κράτος  θα  έπρεπε  να  έχει  και

συνέχεια  και  συνέπεια,  τόνισε  ότι  πρέπει  να  επιµείνουµε  στην  επικυρωµένη  αυτή

απόφαση  και  να  µην  µπούµε  σε  ανατολίτικα  παζάρια.  ∆ιατύπωσε  τέλος  τις

επιφυλάξεις  του  για  το  γεγονός  ότι  η  νέα  συµφωνία  που  εµφανίζεται  τώρα  και

ανατρέπει την πρώτη, θα µας βάλει σε περιπέτειες.

• Φωτιάδης Στέφανος, Γάτσιος Αθανάσιος, ∆ρίγκα Χρυσούλα, Ιλανίδου ∆έσποινα και

Χρυσανθίδης  Βασίλειος,  οι  οποίοι  αφού  αναρωτήθηκαν  αν  το  θέµα  κλείνει  επ’

ωφελεία  των  δηµοτών  και  αν  υπάρχει  δέσµευση  χρονική  στην  πολεοδόµηση  του

συγκεκριµένου  οικισµού,  τόνισαν  ότι  η  πολεοδόµηση  αυτή  θα  αποτελέσει  ένα

τεράστιο βάρος και δέσµευση στις πλάτες του Σερραϊκού λαού που αδυνατεί να το

σηκώσει,  αφού  θα  χρειαστεί  σίγουρα  να  υπογραφεί  ένα  δυσβάστακτο  µνηµόνιο

δέσµευσης και ψήφισαν όχι στην οµηρία των προϋπολογισµών των επόµενων ετών.

Όσον  αφορά  την  παραχώρηση  των  Αποθηκών  Πυροµαχικών  του  Λευκώνα  στον

Ιππικό Όµιλο, πρότειναν αυτή να γίνει αφού πρώτα περιέλθει στο ∆ήµο η κυριότητά

τους.  

• Μηλίδης  Θεόδωρος,  Αναστασιάδης  Ηλίας,  Καλώτα  Παναγιώτα  και  Μοσχολιός

Ζωγράφος,  οι οποίοι αφού επεσήµαναν  ότι  πρόκειται  για  µια  απόφαση  σηµαντική,

τόνισαν  ότι  πρέπει  να  αποφασίσουµε  νηφάλιοι  µε  γνώµονα  η  συµφωνία  αυτή  να

αποφέρει τη µεγαλύτερη δυνατή ωφέλεια για τους δηµότες. Ψήφισαν όχι στο σύνολο

της  απάντησης  του  ∆ηµάρχου,  επιρρίπτοντας  ευθύνες  στη  ∆ηµοτική  αρχή  για

επιζήµια  και  υπέρµετρη  ενδοτικότητα.  Συµφώνησαν  δε  για  την  παραχώρηση  των

Αποθηκών Πυροµαχικών Λευκώνα στον Ιππικό Όµιλο.

• Γιαννακίδης ∆ηµήτριος και Γεωργούλα Σουλτάνα, οι οποίοι αφού επεσήµαναν ότι η

∆ηµοτική  αρχή  ζητά  να  εγκρίνουµε  την  ταπείνωσή  µας,  την  απώλεια  και  τον

ακρωτηριασµό  της  γενέθλιας  γης  καθώς  και  την  υστεροφηµία  του  ∆ηµάρχου  εις

βάρος  των  δηµοτών,  ψήφισαν  όχι  στη  συγκεκριµένη  συµφωνία  µε  την  οποία

επικυρώνεται  η  δέσµευση  του  ∆ήµου  Σερρών  για  υπέρογκες  δαπάνες,  θυσία  των

συµφερόντων  του  Υπουργείου  Άµυνας.  Συµφώνησαν  δε  για  την  παραχώρηση  των

Αποθηκών Πυροµαχικών Λευκώνα στον Ιππικό Όµιλο.

• Αναστασιάδης  Αντώνιος, οποίος αφού τόνισε  ότι η αλήθεια  θεµελιώνεται  µε την

κυρίαρχη λογική, επεσήµανε ότι πρόκειται για εγκληµατική ενέργεια η συγκεκριµένη

πολεοδόµηση,  δεδοµένου  ότι  οι  ανάγκες  των  Σερρών  για  πολεοδόµηση  είναι

καλυµµένες  και  δεν  υπάρχει  η  ανάλογη  οικονοµική  δυνατότητα  στις  συνθήκες

πτώχευσης που επικρατούν.

• Καρύδας Νικόλαος.

Αναθέτει στον κ. ∆ήµαρχο τις παραπέρα ενέργειες.

          Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ ∆.Σ.                           Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ ∆.Σ.

     ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ                      ΘΕΟΧΑΡΗΣ ΜΙΧΑΗΛ 

                                                                                                ΤΑ ΜΕΛΗ

                                                                              Όπως υπογράφουν στο πρακτικό
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       Σέρρες 27-01-2017

       Πιστό Αντίγραφο

Ο ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ΣΕΡΡΩΝ

  ΠΕΤΡΟΣ ΑΓΓΕΛΙ∆ΗΣ   

   Μ. Ε. ∆.

Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ ∆. Σ.           

               

ΓΑΡΥΦΑΛΛΙΑ ΠΑΓΚΑΛΟΥ
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